
 
                                       S P R A W O Z D A N I E 
    
           z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 
 
 
     Ostatnie sprawozdanie przedstawiłem na Sesji Rady Miejskiej w dniu 
04 września 2007 roku. Obejmowało ono okres mojej działalności od  26 czerwca  do   
04 września 2007 r. 
 
Zagadnienia merytoryczne z mojej działalności od  05 września 2007 r. przedstawiają 
się następująco: 
 
I. Czynności związane z bieżącą  realizacją zadań gminy : 
 
 
1. nadałem bieg uchwałom Rady Miejskiej podjętym na Sesji w dniu 04 września br. 

oraz wnioskom z bieżących posiedzeń Komisji Rady Miejskiej, 
2. w ramach ustawowych kompetencji wydałem  14  decyzji administracyjnych 

oraz  35   postanowień w trakcie  postępowań  administracyjnych, 
     
 
II. Wydałem z a r z ą d z e n i a  dotyczące : 
 
 

1. przeznaczenia do 3- letniej dzierżawy gruntów stanowiących: części działek 
nr 236, 12, 13, 14,22/1 i nr 234 w Obrębie Nowy Wielisław ( 06.09 ), 

2. opracowania kart zadań obronnych( zgodnie z planem operacyjnym 
województwa) - -6.09, 

3. ogłoszenia wykazu nieruchomości przygotowanych do zbycia ( 4 lokale 
mieszkalne zbywane na rzecz najemców) -06.09, 

4. przeglądu stanu technicznego murów oporowych na terenie miasta ( 07.09), 
5. rezygnacji z prawa pierwokupu zbywanej działki nr 75/2 przy ul. Słonecznej 
     ( 10.09), 
6. wytypowania do zbycia na rzecz najemców lokali mieszkalnych w budynkach 

przy ul. Wojska Polskiego 26 i  Al. Wojska Polskiego 1 ( 10.09 ), 
7. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 98/12 przy ul.Zdrojowej  
     ( 13.09), 
8. powołania Komisji Przetargowej w związku z  realizacją zadań: Remont 

nawierzchni w ul. Bocznej i elewacja budynku przy ul. Dąbrowskiego 1 G 
( 13.09.), 

9. wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2007 ( 20.09), 
10. przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę  
     nr 371 przy ul. Kościuszki ( 20.09), 
11. powołania  Komisji Negocjacyjnej w związku z wystąpieniem robót 

dodatkowych przy realizacji zadania : Budowa drogi w ul. L.Staffa ( 21.09), 
12.  powołania Obwodowych Komisji Wyborczych ( 25.09.), 
13.  wprowadzenia  zmian w budżecie gminy na rok 2007 ( 27.09), 
14.  określenia warunków ustnego przetargu nieograniczonego  na zbycie działki 

nr 114/4 przy ul. Sportowej ( 28.09), 



15.  wytypowania do  zbycia w drodze przetargu wolnego lokalu mieszkalnego w 
budynku przy ul. Bystrzyckiej 35 ( 01.10), 

16.  ogłoszenia wykazu nieruchomości przygotowanych do zbycia ( 4 komunalne 
lokale mieszkalne zbywane na rzecz najemców ) – 04.10., 

17.  powołania Komisji Przetargowych w związku z ogłoszeniem zamówień 
publicznych na realizację zadań : Remont komory bocznej zbiornika wody 
pitnej Stara Sokołówka oraz opracowanie dokumentacji projektowej na 
przebudowę Parku Zdrojowego ( 11.10), 

 
 
III.  Podpisałem umowy o charakterze cywilno - prawnym na realizację 

zadań gminy z : 
 
      -    Spółdzielnią Rzemieślniczą Wielobranżową z Bystrzycy Kłodzkiej na  
           realizację zadania : Wykonanie kanalizacji deszczowej w ul. Żeromskiego, 

- Firmą  ALPHATEC Communication Sp. z oo  podpisany został Aneks 
uszczegóławiający warunki wcześniejszej umowy na wykonanie monitoringu 
wizyjnego miasta, 

- Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
podpisane zostały Aneksy terminowe do umów zawartych 18.06.2007 roku, 

- Wspólnotą Mieszkaniową  przy ul. Lipowej 1 podpisana została umowa 
dzierżawy miejsca na zainstalowanie kamery systemu monitoringu wizyjnego, 

- WFOŚ i GW   w sprawie  dotacji  na realizację  zadania „ Gospodarka 
drzewostanem na terenie Parku Zdrojowego „ 

- Firmą „ EKOBUD” St. Zakrzewskiego na wykonanie remontu nawierzchni  
      w ul. Bocznej, 
-     również  z w/w Firmą   na wykonanie   robót  dodatkowych  przy realizacji  
      zadania „ Budowa drogi – ul. L.Staffa”, 
-     Spółdzielnią Rzemieślniczą Wielobranżową –Bystrzyca Kłodzka  na  
      wykonanie elewacji budynku mieszkalnego przy ul. Dąbrowskiego 1 G, 
-     Kancelarią Adwokacką BIJAS z Wrocławia na prowadzenie spraw 
      ( egzekucyjna i karna)  ze Spółdzielnią Mieszkaniową w Kłodzku, 
 

 
IV. W związku z realizacją zadań gminy uczestniczyłem w różnych 

spotkaniach i naradach: 
 
-  06.09.  – udział w otwarciu Ogólnopolskiego Zjazdu Balneologicznego   
                  organizowanego w Polanicy-Zdroju, 
-  07.09.  – udział w uroczystym uruchomieniu linii rozlewniczej w ZUK SA, 
-  07-09.09 – uczestnictwo w imprezie sportowej Mistrzostwa Polski Oldbojów  
                 w Koszykówce oraz w otwarciu Alei Gwiazd Koszykówki, 
-  12.09.  – spotkanie z Wiceprezesem WFOŚ i GW  Panem Jerzym Ignaszakiem, 
-  12.09.  – spotkanie z Panem Andrzejem Tetlakiem  w sprawie funkcjonowania  
               lokalnego radia „ Twoje Kłodzko”, 
-  13-15.09.  - uczestnictwo i imprezie festiwalowej „ POL-  8 „, 
-  14.09.  -  spotkanie z przedst. Urzędu Skarbowego w sprawie płatności VAT, 
-  15.09. – udział w imprezach : Bieg Trzeźwości, Bike Maraton oraz  zawodach 
                Ochotniczych Straży Pożarnych w Szczytnej, 
-  17.09.  – spotkanie z posłem RP Zbigniewem Chlebowskim, 



-  18,.09. -  spotkanie robocze w sprawie projektu przebudowy Teatru Zdrojowego, 
-  20.09.  -  spotkanie  z senatorem RPP Mieczysławem Szyszką, 
-  22.09.  -  udział w imprezie organizowanej przez R S T „ Pożegnanie Lata”, 
-  29.09. -   uczestnictwo w  Powiatowych Zawodach Straży Pożarnych  
                  organizowanych w Polanicy,  
-  04.10. –  spotkanie z posłanką RP Katarzyną Mrzygłocką, 
-  06-07.10. – wizyta w gminie Tarandt w celu ewentualnego nawiązania współpracy, 
-  12 i 15,10  - udział w obchodach Dnia Edukacji Narodowej w  placówkach  
                     oświatowych na terenie miasta, 
-  12-14.10   - udział w imprezie  Tęcza Polska , 
-  17.10.   – udział w uroczystości 60-lecia działalności w Polanicy Sióstr Józefitek, 
-  17.10.  -  udział w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Gmin Ziemi Kłodzkiej. 
 
V. Dodatkowe  informacje o działaniach podejmowanych przez Zastępcę  
           Burmistrza: 
 
-  08.09. – udział w otwarciu Alei Gwiazd Koszykówki, 
-  12.09. – narada w Międzygminnym Związku Celowym w sprawie gospodarki  
                 odpadami, 
-  13.09,. – rozprawa sądowa z WPRI EKO o zwrot kaucji gwarancyjnej, 
-  15.09. – otwarcie i uczestnictwo w Biegu Trzeźwości, 
-  19.09.  – spotkanie z przedstawicielami firmy prowadzącej wysypisko w  
                  Zawiszowie, 
-  28.09.  – spotkanie z przedstawicielami firmy BSI realizującej koncepcje budowy  
                   drogi do szpitala, 
-  02.10.   – negocjacje w sprawie umowy na projekt  aktualizacji dokumentacji  
                   os.Kilińskiego, 
-  04.10.  -  udział w otwarciu programu EFS we Wrocławiu, 
-  06—07.10. . -  wizyta w niemieckim mieście Tharandt, 
-  13.10.  – udział w zamknięciu sezonu tenisowego „ Tenisowa Polanica”. 
                  Gość  specjalny imprezy  – Magdalena Grzybowska, 
-  15.10.     wizyta w Ceskich Skalicach w sprawie współpracy partnerskiej, 
-  16.10.  -  udział w seminarium dotyczącym Europejskiej Współpracy Terytorialnej, 
-  17.10.  – spotkanie z Panem Jackiem Zaleśnym w sprawie realizacji projektu  
                  zagospodarowania Wzgórza Marii, 
-  18.10.  – uczestnictwo w przetargu w drodze negocjacji z ogłoszeniem  w sprawie  
                  opracowania dokumentacji projektowej przebudowy Parku Zdrojowego, 
-  18.10.  – udział w posiedzeniu Związku Celowego w Kłodzku. 
 
 
 
W kwestiach szczegółowych dotyczących zagadnień objętych sprawozdaniem- 
informacje będą udzielane na Sesji Rady Miejskiej.  

 
 
Polanica-Zdrój, 19 października 2007 r. 


